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Informatie van het College 

 
 
 
 

Onderwerp: Preadviezen op de ingediende moties en amendementen op de 
begroting 2021 

Datum: 3 november 2020 

 
Wat is de voorgeschiedenis en de concrete aanleiding van de informatie? 
Op 29 oktober jongstleden heeft de gemeenteraad gedebatteerd over de moties en amendementen 
die door verschillende fracties zijn ingediend ten aanzien van de begroting 2021. Op 5 november 
wordt deze vergadering vervolgd. Het college wil u, in aanloop naar deze besluitvorming, de volgende 
preadviezen meegeven. Het college zal deze adviezen donderdagavond op uw verzoek ook 
mondeling toelichten.  

 
 

Ligt aan de informatie een collegebesluit ten grondslag? 
Ja, datum: 3 november 2020  
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Préadviezen 

Amendement Fractie Preadvies Motivering 

A1 Voorstel om voor een 
haalbaarheidsonderzoek 
fietsverbinding Plantage De 
Sniep en Station Diemen-
Zuid een budget van 
€ 30.000 te ramen 
 

OPD Positief 
 

In de Investeringsagenda Mobiliteit van de Vervoerregio is voor 2021 een bedrag van     
€ 20.000 gereserveerd voor onderzoek naar deze fietsverbinding als subsidiebijdrage 
van maximaal 50%. De gemeente zal dus zelf ook 50% moeten bijdragen. Dit is zo ook 
gebeurd bij het onderzoek naar het verbeteren van de fietsverbinding onder de 
goederenboog. Dit onderzoek is bijna gereed.  

Op basis van een op te stellen onderzoeksopdracht kunnen offertes worden opgevraagd 
en wordt duidelijk wat de kosten zullen zijn. Het onderzoek zal zicht naar verwachting 
richten op de westzijde van het spoor omdat aan de oostzijde van het spoor een 
reservering ligt voor de IJmeerlijn. Spooruitbreiding aan de westzijde wordt voorlopig niet 
verwacht. Het kunnen oppakken van dit onderzoek in 2021 is afhankelijk van de 
beschikbare capaciteit en prioriteitstelling. 

A2 Het meerjarig 
investeringsplan als volgt 
aan te passen: 

• de investering ‘Spoorzicht’ 
(€ 470.000) verschuiven 
van het jaar 2021 naar het 
jaar 2022; 

• de investering ‘Strandje 
aan de Diem’ (€ 285.000) 
verschuiven van het jaar 
2021 naar het jaar 2022. 

OD Negatief  In de motie wordt de financiële onzekerheid als gevolg van de coronacrisis en 
toekomstige tekorten aangedragen om terughoudend te zijn met nieuwe investeringen. 
De oproep uit de motie voor een sober financieel beleid wordt door het college niet 
gesteund. Het college is van mening dat de voorgestelde ambities in de begroting 2021 
passen binnen een solide financieel beleid.  

De organisatie loopt op de rand van zijn capaciteit. Zodra de begroting vastgesteld is, 
wordt duidelijk of en welke knelpunten er nog over zijn aangezien er nieuwe formatie 
beschikbaar wordt gesteld. Daarnaast moet voor het strandje uiteraard de planologische 
procedure nog gevolgd worden. Mogelijk dat dit tot vertraging kan leiden en de 
investering later plaats vindt. 
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Moties Fractie Preadvies Motivering 

M1 Herstel van het Van 
Gemertplantsoen in oude 
glorie 
 

VVD Overbodig Bij de herinrichting van het Van Gemertplantsoen worden de omwonenden en andere 

inwoners van Diemen betrokken. Zoals al eerder toegezegd door het college zullen de 

gevelde bomen 1-op-1 worden gecompenseerd. Het uitgangspunt is om dit zo veel als 

mogelijk in het gebied zelf te doen. Op dit moment wordt daarbij uitgegaan van nieuwe 

bomen conform het gemeentelijk bomenbeleid (waarbij onderscheid wordt gemaakt 

tussen bomen die wel of niet in de hoofdboomstructuur staan). Als er voor wordt gekozen 

om een grotere plantmaat te gebruiken, dan horen daar hogere kosten bij dan nu zijn 

voorzien. Er wordt voorgesteld om dit bij de verdere uitwerking van de herinrichting in 

beeld te brengen en daar vervolgens een keuze in te maken.  

De parkeergelegenheid (P+R) zal in de nieuwe situatie aan de zuidzijde gelegen moeten 

zijn. Door de spooronderdoorgang (met taluds) wordt de noordzijde namelijk uitsluitend 

bereikbaar via de wijk. Het is onwenselijk om het (zoek)verkeer naar de P+R door de wijk 

te laten rijden. Aan de zuidzijde is er sprake van een goede bereikbaarheid. 

De P+R zal door NS Stations worden geëxploiteerd. Dat betekent dat in nauwe 

samenwerking met NS Stations de parkeervoorziening ingericht gaat worden. Daarbij zal 

de gemeente met NS Stations verkennen of ter plaatse een groene, waterdoorlatende 

ondergrond mogelijk is. 

M2 Bodycams voor BOA’s 
 
 

VVD Negatief  Voordat er een besluit kan worden genomen over een mogelijk experiment met 

bodycams voor BOA’s is het belangrijk de verschillende aspecten rondom invoering 

inzichtelijk te maken. Dit heeft onder meer betrekking op de wisselende ervaringen in 

andere gemeenten, mogelijke agressie en incidenten door dragen bodycams, privacy 

(beperkingen AVG, afspraken met Autoriteit Persoonsgegevens) en financiën.  

Een memo over deze aspecten zal eerst met het college van B&W en de driehoek 

(gemeente/politie/OM) worden besproken en daarna met de gemeenteraad. Naar 

verwachting kan dit in het eerste kwartaal van 2021. 

M3 Diemense Jongeren op 
Gezond Gewicht  

VVD Negatief 
 

Het college is het eens dat het bestrijden van overgewicht bij jongeren belangrijk is. De 

JOGG-aanpak is een van de instrumenten om dit te doen. In de motie wordt verzocht om 

mee te doen aan deze JOGG-aanpak. Een van de voorwaarden voor deelname aan de 

JOGG aanpak is dat er voor in ieder geval drie jaar commitment wordt vastgelegd. Er 

heeft echter nog geen inventarisatie plaatsgevonden over de te verwachten positieve 

effecten van de JOGG-aanpak in de specifieke situatie in Diemen. Ook is er in de motie 

geen dekking opgenomen binnen de begroting van 2021 en verder. Dit leidt tot een 

negatief preadvies. Het college staat wel open om de inhoudelijke en financiële 

mogelijkheden voor deelname aan de JOGG-aanpak of een soortgelijk programma te 

onderzoeken. 
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Moties Fractie Preadvies Motivering 

M4 Overlast of plezier van de 
Diemense grachtengordel?  

OnPD Negatief  Het drijfvuil dat in Hollandpark aanwezig is wordt hoofdzakelijk door twee factoren 

veroorzaakt. De eerste oorzaak is dat er zwerfvuil aanwezig is. Dit zwerfvuil komt 

uiteindelijk in het water terecht. De tweede reden dat er veel drijfvuil aanwezig is komt 

door de bouwwerkzaamheden bij Hollandpark. Dit zorgt voor bouwafval dat het water in 

kan waaien. Bij bouwlocaties komt het altijd voor dat er afval in de buurt aanwezig is. Het 

afval wordt door de bouwers al geregeld uit het water gehaald.  

Over het zwerfafval kan gemeld worden dat dit in de Gemeente Diemen over het 

algemeen onder controle is. Er worden veel inspanningen verricht om het zwerfafval te 

bestrijden. Dit is ook het geval voor het drijfvuil. Het drijfvuil wordt 12 keer per jaar 

opgeruimd door een extern bedrijf, waarbij in de tussenperiode Pantar op de 

problematische locaties extra opruimt. Door op deze manier te werken zijn er weinig 

klachten over drijfvuil en de klachten die er toch komen worden gelijk opgepakt zodat het 

water geen tot weinig afval bevat. 

Een aantal jaar geleden is er samengewerkt met Waternet om een waterplan op te 

stellen. Eén van de acties was bewoners te betrekken bij het water. Hieruit is naar voren 

gekomen dat er meer waterbeleving in wijken wordt gerealiseerd, zodat de inwoners van 

Diemen meer kunnen genieten van het water. Hierbij moet onder andere gedacht worden 

aan vissteigers. Daarnaast zijn voorzieningen gerealiseerd waardoor mensen uit het  

water kunnen klimmen mochten zij erin vallen. Deze voorzieningen zijn dus niet 

gerealiseerd om het zwemmen te faciliteren. De enige locatie die in Diemen aangewezen 

is als zwemwater is de steiger bij de Diem. De andere locaties zijn dus niet als 

zwemwater aangewezen en worden dus niet als zodanig beheerd en gecontroleerd. 

Het beheer van de waterkwaliteit en waterkwantiteit is al lang de taak van het 

waterschap. Het college wil deze taken niet overnemen en de taakverdeling zo houden. 

Het college gaat dus niet de waterkwaliteit meten, bebording plaatsen en communiceren 

over de waterkwaliteit. Omdat deze taken geregeld worden door het waterschap zullen 

wij er bij het waterschap wel op aandringen om deze zaken zo goed mogelijk te regelen. 

M5 Eenzaamheid onder 
jongeren 
 

PVDA Ten dele overnemen 
 

Het college ziet de motie als een steun in de rug voor het reeds geformuleerde beleid. 

Voor het college is het vooral van belang om de inspanningen te concentreren op actie 

en activiteiten in navolging op het beleidsplan sociaal domein ‘Samen Diemen’. Met 

diverse netwerkpartners, waaronder het jongerenwerk (de SWD), wordt momenteel 

gewerkt aan een aanpak ‘eenzaamheid’ in Diemen. Over de aanpak en voortgang wordt 

de gemeenteraad in 2021 geïnformeerd. 

 
- EINDE -  


